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《单词百科:transceiver是什么意思?transceiver怎么发音?transceiver的解释
和用法》

英语单词transceiver是什么意思?transceiver怎么读?transceiver怎么发音?英语巴士为您
整理了transceiver的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看
看吧！

transceiver怎么读

transceiver的读音:[tr�n�si:v�(r)]

transceiver的意思

1、n.无线电收发机，收发器;电台;收发报机;

transceiver的双语例句

1、NEVER place the transceiver or remote controller where air bag deployment may be
obstructed.
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严禁将主模块或控制器放置在可能阻碍救生气囊展开的位置.

2、The ISP 1105 ( smaller chip in the left enclosed area ) a USB transceiver.

靠左的小芯片 ) 是USB转换器.

3、The Clare? 8088 a commercially available DTMF transceiver chip – is used to
generate the signal.

克莱尔? 8088-商用的DTMF收发器芯片-是用来产生的信号.

4、If it's intact , we might be able to find a transceiver.

这样我们才有机会找到驾驶舱.

5、Chip nRF 903 made by Nordic corporation is used as RF wireless transceiver.

该卡与计算机具有RS-232
和USB两种接口方式,RF无线收发电路采用Nordic公司的nRF903芯片设计.

6、Repair and rework on Transceiver Module assembly and related PCBA.

维修和返工光收发器模块组件,和相关的PCBA板.

7、Standard FTT 10 A transceiver and Optionally Power Line Transceiver.

标准FTT10A收发器或者可选电力线收发器.

8、NEVER hold the whole unit by the controller only when carrying the transceiver.

严禁通过控制器将整个模块提起.

9、A PC software is developed to implement wireless transceiver communication
control, status monitor and data terminal.

开发了PC机端监控软件,实现了收发信机通信控制 、 状态监视、数据终端等功能.

10、Purpose: transceiver final amplifier application , HF transceiver application.

用途: 用于无线收发机的末级放大和高频收发.

11、This paper introduces a method of designing low power SSB transceiver asas its
work principle.
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本文介绍了一种低功率SSB收发信机的设计方法及其工作原理.

12、This mode generally requires a special hardware interface between your PC and your
transceiver.

此模式的使用需要用户将电台与电脑通过硬件接口进行连接放可实现.

13、The invention relates to a comprehensive mobile information transceiver terminal
equipment.

本发明涉及一种综合移动信息收发终端设备.

14、Oftentimes a transceiver is controlled by a baseband processor to which it is
coupled.

通常情况下,收发信机受与其相耦合的基带处理器的控制.

15、The system consists of three modules: agent, transceiver and monitor.

此系统主要由三个组件组成: Agent 、 收发器、监控器.

16、The new RF optical transceiver has many advantages such as more comprehensive
function and better performance.

所设计的射频光收发模块具有功能更加全面,性能指标更加优良的特点.

17、So the satellite communication system made stringent requirements for the RF front
end of the transceiver.

所以,在卫星通信系统中,射频收发模块的性能指标有着严格的要求.

18、The digital diagnosis function of optical transceiver module provided one low cost
performance monitor method.

光收发模块的数字诊断功能就提供了这样一种低成本的性能监测手段.

以上是英语巴士为您整理的transceiver怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助
。查看更多关于transceiver的用法、transceiver的释义、transceiver的相关详情请点击
：https://enbs.cn/transceiver
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